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SzanownY Pan
Burmistrz Miasta
Za PoSrednictwem

Przewodnicz4cego RadY
Miasta KoScierzYna

INTERPELACJA N 2 ,{04:

Dot: zwigkszenia bezpieczefrstwa na niekt6rych przejSciach dla pieszych

w zwiqzku z seri4 wypadkow drogowych na przejsciach dla pieszych mieszkafrcy

alarmuj4, 2e ze wzglEdow bezpieczeirstwa nalezy zamontowai dodatkowe oswietlenie'

W ostatnim ,,Gryfie KoScierskim" pan Burmistrz wypowiada siE' 2e dostrzegl problem i

chcialby pilotaZowo doswietlid kilka przejSd dla pieszych korzystajqc z rozwi4zafl kt6re

sprawdzily sig w innYch miastach'

Proszg o podanie

w jakim terminie

konkret6w w tej sprawie: kt6re przei!;cia dla pieszych zostan4 doSwietlone,

i jaki przewidywany jest koszt planowanych rob6t'
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